

New arrivals

新品上市

14.02.2025

Hong Kong

香港



Fresh Salmon Oil 鮮·魚油

NE023

Sourced from the pristine waters of the northern Atlantic fjords, the premium salmon oil is extracted efficiently without chemicals or additives, ensuring its purity. This full-spectrum omega fish oil is rich in natural fatty acids, supporting body metabolic rate and delivering optimal nutritional benefits.

源自於北大西洋天然清澈水域，為確保鮭魚油純淨度，萃取全程不使用化學物質及添加劑。此款全方位的鮮·魚油富含多樣化的天然脂肪酸，促進身體新陳代謝並提供您最佳的營養補充。

Net Weight 淨重

43.5g
(725mg 毫克 x 60softgels 顆)

Unit Price 售價

HK\$880

Sales Volume 業績

978

Main Ingredients 主要成分

Salmon Oil, Gelatin, Glycerol, Water, Natural Lemon Flavor

鮭魚油、明膠、甘油、水、天然檸檬香料

Precautions 注意事項

- Kindly consult a physician or dietician before taking this product.
食用前請先徵詢醫師、藥師或營養師有關食用本品之意見。
- This product does not contain medical properties and is not intended to treat any health disorder.
本商品非藥品，供保健用，罹病者仍須就醫。
- This product contains fish oil, not suitable for people with fish allergies.
本產品含魚油，不適合對其過敏體質者食用。

Warning 警語

Infants, pregnant women, diabetic patients, those who are taking anticoagulants (such as Aspirin etc.) or suffering from coagulopathy are advised to consult a physician before taking this product.

正在服用抗凝血劑者(例如：阿斯匹靈等)、凝血功能不全者及嬰幼兒、孕婦或糖尿病患者，食用前請先徵詢醫師意見。

- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- Health supplementary products under the Young Life Story series and skincare products under the Radiant Story series cannot be exchanged after products are sold, unless the products are defective.
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- 元氣生活物語系列之保健商品及美妍物語系列之保養品經售出後，除非商品瑕疵，恕無法辦理良品換貨。

NI50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL